

2021 接送車時刻表
Shuttle Bus Timetable

| | | | | |
|-----------------------|---|-----------------|---|----------------|
| 花蓮車站 | → | 花蓮機場 | → | 飯店 |
| Hualien Train Station | → | Hualien Airport | → | Hotel |
| 12 : 00 | → | 12 : 10 | → | 13 : 20 |
| 14 : 00 | → | 14 : 10 | → | 15 : 20 |
| 16 : 00 | → | 16 : 10 | → | 17 : 20 |

- 上述接機/車時間表適用日期自 2021 年 07 月 01 日至 2021 年 12 月 31 日。
- 若遇工程單位施工管制，上述時間表本飯店保留臨時變更之權利。
- 收費標準：成人每人單趟 250 元；12 歲以下孩童每人單趟 150 元，若需安全座椅請事先預訂。
- 所有接機/車服務請於乘車日前三天預約，如欲取消，請於發車前三小時告知。
- 接車地點：
 花蓮火車站：前站(東)出口
 花蓮機場：一樓門口
- Above timetable is valid from Jul 1st, 2021 to Dec 31st, 2021.
- Silks Place Taroko reserves all the right to change the above timetable due to traffic control.
- Single trip NT\$250 per person, NT\$150 for children under 12 years old. For children safety seats, please contact the hotel concierge for reservation.
- Please make reservations three days in advance for the pick-up service. In case of cancellation, please inform our reservation three hours before departure.
- Pick-up points:
 Hualien Train Station, the front (east) exit of main entrance.
 Hualien Airport, the main entrance of arrival lobby on first floor.

2021 接送車時刻表 Shuttle Bus Timetable

| | | | | |
|----------------|---|-----------------|---|-----------------------|
| 飯店 | → | 花蓮機場 | → | 花蓮車站 |
| Hotel | → | Hualien Airport | → | Hualien Train Station |
| 11 : 30 | → | 12 : 40 | → | 12 : 50 |
| 12 : 30 | → | 13 : 40 | → | 13 : 50 |
| 14 : 30 | → | 15 : 40 | → | 15 : 50 |

- 上述送機/車時間表適用日期自 2021 年 07 月 01 日至 2021 年 12 月 31 日。
 - 若遇工程單位施工管制，上述時間表本飯店保留臨時變更之權利。
 - 收費標準：成人每人單趟 250 元；12 歲以下孩童每人單趟 150 元，若需安全座椅請事先預訂。
 - 所有接送服務請於乘車日前三天預約，如欲取消，請於發車前三小時告知。
 - 若遇特殊情況，無法搭乘該班車次者，由飯店另外安排其他班次搭乘。
 - 上車地點：飯店大門，請於發車前十分鐘於飯店大廳等候。
-
- Above timetable is valid from Jul 1st, 2021 to Dec 31st, 2021.
 - Silks Place Taroko reserves all the right to change the above timetable due to traffic control.
 - Single trip NT\$250 per person, NT\$150 for children under 12 years old. For children safety seats, please contact the hotel concierge for reservation.
 - Please make reservations three days in advance for the pick-up service. In case of cancellation, please inform our reservation three hours before departure.
 - For those who are unable to take the shuttle due to certain circumstances, the hotel will make another arrangement.
 - Meeting point: The lobby on the entrance floor. Please arrive at hotel lobby 10 minutes earlier before shuttle departs.